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Zápisnica zo zasadnutia MsZ 

konaného dňa 17. apríla 2025 
 

 

Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta  

Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu 

Mgr. Anetta Kalapos, hlavný kontrolór 

 

        

Poslanci :       Zita Baloghová 

                       Mgr. Norbert Demeter 

                       Eva Kissová 

                       Pavol Koči 

                      Ján Kovács 

                      Zoltán Kövér 

                      Mgr. Tibor Mészároš 

                   Gejza Tipcsák 

                       

   

                           

                        

1. Otvorenie zasadnutia 

 
Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor mesta Ing. Viktor Palko, MBA, ktorý 

skonštatoval, že je prítomných 8 poslancov, teda rokovanie MsZ je uznášania schopné. 

Predložil program rokovania MsZ a požiadal poslancov o jeho schválenie. 

 

Prítomní poslanci jednohlasne schválili predložený program rokovania MsZ 

v Čiernej nad Tisou.  

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák; proti – 0 poslancov;   zdržali sa 

hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 
 

Za zapisovateľa určuje:    Mgr. Nikoletta Dobosová  

 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje:   Zita Baloghová 

                                                                                   Pavol Koči 

                                                                                    

                                                                                        

  

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák; proti – 0 poslancov;   zdržali sa 

hlasovania – 0 poslancov) 
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3. Schválenie návrhovej komisie 

 
 

Návrhová komisia:    Mgr. Tibor Mészároš 

      Mgr. Norbert Demeter 

                                                                       Ján Kovács 

 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák; proti – 0 poslancov;   zdržali sa 

hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

4. Protest prokurátora č. Pd 23/25/8811-2 

 
Prednosta MsÚ v rámci tohto bodu informoval o kontrole niektorých všeobecne záväzných 

nariadení zo strany Okresnej prokuratúry v rámci previerok verejnej správy. 

Mesto obdržalo Protest prokurátora týkajúci sa VZN č. 1/2023 o výške príspevkov na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Čierna nad Tisou, a to textácie, ktorá nie je v súlade so zákonom, konkrétne čl. 2 bod 3. Dodal, 

že mesto v snahe uľahčiť prácu riaditeľom, vedúcim školských zariadení, dalo možnosť 

stanovenia termínu úhrady školného. Prokurátor uvádza, že v súlade so zákonom má byť úhrada 

vopred do 10. dňa v mesiaci.  Mesto odporúča prokurátorskému protestu  vyhovieť a ďalším 

bodom bude Návrh VZN č. 2/2025. 

 

Prítomní poslanci brali  na vedomie Protest prokurátora č. Pd 23/25/8811-2  a zároveň 

mu vyhoveli. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák; proti – 0 poslancov;   zdržali sa 

hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

5. Návrh VZN č. 2/2025 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Čierna nad Tisou 

 
Prednosta MsÚ informoval o Návrhu VZN č. 2/2025 o výške príspevkov na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Čierna nad Tisou. Skonštatoval, že návrh bol zverejnený na ÚT, termín na uplatnenie 

pripomienok bol do 11.4.2025  a nakoľko nikto neuplatnil pripomienku k návrhu, môže sa 

pristúpiť k jeho schváleniu uznesením. Prijatím tohto VZN sa ruší to pôvodné. Návrh VZN 

tvorí prílohu materiálov k rokovaniu MsZ. 

 

Prítomní poslanci sa uzniesli na Všeobecne záväznom nariadení č. 2/2025 o výške 

príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Čierna nad Tisou. 

 



3 
 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák; proti – 0 poslancov;   zdržali sa 

hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

6. Protest prokurátora č. Pd 20/25/8811-2  

 
Prednosta MsÚ v rámci tohto bodu informoval o ďalšom proteste prokurátora týkajúceho 

sa VZN č. 1/2016 o určení miesta a času na plnenie povinnej školskej dochádzky v základných 

školách na území mesta Čierna nad Tisou, čl. 2 – určenia termínu zápisu do 1. ročníka. Mesto 

splnomocnilo riaditeľov určiť  vyhovujúci termín zápisu do 1. ročníka v lehote 1.4. – 30.4. 

Prokurátor vytkol, že sa má určiť konkrétny termín zápisu vo VZN. Mesto odporúča vyhovieť 

a ďalším bodom bude Návrh VZN č. 3/2025. 

 
p. Kissová – Ja by som len toľko chcela dodať, že asi riaditelia vedia najlepšie kedy má 

byť. 

Prednosta MsÚ – Chceli sme to tak, ako im to bude vyhovovať. 

 

Prítomní poslanci brali na vedomie Protest prokurátora č. Pd 20/25/8811-2  a zároveň 

mu vyhoveli. 

 
(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák; proti – 0 poslancov;   zdržali sa 

hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

7. Návrh VZN č. 3/2025 o určení miesta a času na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v základných školách na území mesta Čierna nad Tisou 

 
Prednosta MsÚ v rámci tohto bodu informoval o návrhu VZN č. 3/2025 o určení miesta 

a času na plnenie povinnej školskej dochádzky v základných školách na území mesta Čierna 

nad Tisou. Skonštatoval, že   návrh bol zverejnený na ÚT, termín na uplatnenie pripomienok 

bol do 11.4.2025 a  nakoľko nikto neuplatnil pripomienku k návrhu, môže sa pristúpiť k jeho 

schváleniu uznesením. Prijatím tohto VZN sa ruší to pôvodné. Návrh VZN tvorí prílohu 

materiálov k rokovaniu MsZ. 

 

 

Prítomní poslanci sa uzniesli na Všeobecne záväznom nariadení č. 3/2025 o určení miesta 

a času na plnenie povinnej školskej dochádzky v základných školách na území mesta Čierna 

nad Tisou. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák; proti – 0 poslancov;   zdržali sa 

hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

 

 



4 
 

 

8. Projekt HUSKROUA/23/RS/1.1/001 
 

Primátor mesta v rámci tohto bodu informoval o prebiehajúcom prieskume trhu  na 

obstaranie vozidla- mikrobusu. Suma  bola schválená na predchádzajúcom zasadnutí MsZ . 

Dodal, že vozidlo je potrebné obstarať do konca apríla, aby  sa následne stihlo zaslať čerpanie 

finančných  prostriedkov riadiacemu orgánu na kontrolu – schválenie a  na základe toho sa 

refundujú finančné prostriedky. Potrebujeme prijať uznesenie, aby sa následne mohla uzavrieť  

kúpna zmluva s úspešným uchádzačom. 

 

p.  Tipcsák  - Bolo by dobré zísť sa, vedieť, kto  vyhrá. 

     Primátor mesta - Môžeme  sa zísť ešte raz, po sviatkoch sa zídeme. 

     Prednosta MsÚ – Vyhráva i tak ponuka s najnižšou cenou, tam nemôžete špekulovať, či 

zelené, červené... . V projekte sú špecifikované parametre:  mikrobus, min. 8 miest, naftový 

motor, ťažné zariadenie, vozidlo staré do 4 r. , do 150 000 km. My ideme obstarať nové, 

nejazdené a podľa podmienok v projekte. 

      p. Baloghová – V Strážnom obstarali tiež vozidlo, mohli by sme sa informovať. 

     Primátor mesta – Ďakujem za iniciatívu ale  nepotrebujeme nakoľko prebieha prieskum 

trhu, očakávame ponuky na základe podmienok v projekte, následne sa zídeme a schválite 

uzavretie zmluvy s úspešným uchádzačom . 

     p. Tipcsák – Na vozidlo je vyčlenených € 46 000? Do tej sumy určite kúpime, ale ak je 

rozdiel 1-2 tisíc, ale vozidlo je lepšie, tak nemôže mesto doplatiť rozdiel zo svojich !? 

    Primátor mesta – Nie, musí sa dodržať zákon o verejnom obstarávaní, čiže najlacnejšia 

ponuka vyhráva. Celé obstaranie sa predkladá na kontrolu a neviem si predstaviť, ako by sme 

vyúčtovali vami spomenutý doplatok. Musí sa to zdokladovať – zaslať faktúra. 

    Prednosta MsÚ – Zvyšné peniaze sa prealokujú na inú položku. 

    Prednosta MsÚ- Kompletná dokumentácia sa zasiela riadiacemu orgánu na kontrolu a ak sa 

im tam niečo nebude pozdávať tak to môžu škrtnúť – neoprávnený výdavok. 

    p. Baloghová – Ak sa kvôli tomu zídeme ešte raz, tak sa tento proces len predlží, strata času. 

 

 

        Prítomní poslanci brali na vedomie informáciu o Projekte HUSKROUA/23/RS/1.1/001. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák; proti – 0 poslancov;   zdržali sa 

hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

9. Menovanie veliteľa DHZM Čierna nad Tisou 

 
Primátor mesta  informoval  o menovaní veliteľa DHZM Čierna nad Tisou. V zmysle  čl. 2  

štatútu DHZ, veliteľa DHZ menuje a odvoláva dekrétom primátor mesta po prerokovaní  MsZ. 

Dodal, že sa uskutočnili stretnutia s adeptmi. Jeden z nich, ktorého by chceli vymenovať, je 

prítomný –   p. Norbert Laczko. 

 Primátor  mesta  poprosil adepta o predstavenie sa. 

 

p. Laczko informoval o svojom vzdelaní v tejto oblasti, o absolvovaných školeniach. 

Dodal, že uskutočňuje kontroly, školenia, je lektorom  požiarnej ochrany. Ďalej poprosil, ak 

bude zvolený, aby mohol zostaviť tím. Dodal, že treba ľudí, ktorí chcú, sú ochotní robiť, sú 

zdravotne spôsobilí; už aj má nejakých adeptov. P. Laczko tiež upriamil pozornosť na možnosť 
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podania žiadosti na ministerstvo, momentálne rozdeľujú hasičské vozidlá. Dodal, že obdržal 

rady od DHZ – poloprofesionálov, ďalej vybavenie hasičského zboru je finančne náročné. 

Hasič potrebuje výbavu, musí byť vystrojený; len výbava jedného hasiča  vychádza na cca            

€ 1200.  

p. Tipcsák – Je to platená funkcia? 

Primátor mesta – Nie je. Je to dobrovoľný hasičský zbor, je to už zrejmé aj z názvu. 

p. Baloghová – Vy budete školiť? 

p. Laczko – Viem zabezpečiť  ale samozrejme základ je, že musia mať absolvovaný 

základný kurz. Školenie zabezpečí Okresný riaditeľ v Strede n. Bodrogom. 

p. Tipcsák – Musia mať odbornú spôsobilosť. 

p. Baloghová – Koľko bude dobrovoľníkov? 

p. Laczko – Základný počet je 10. 

Primátor mesta – Zatiaľ máme k dispozícii zálohu € 22 000 na zabezpečenie technického 

vybavenia DHZ z projektu,  z vlastných peňazí doplníme a  zabezpečíme v prvom rade furgon 

a  ešte  bude potrebné nakúpiť vybavenie. Financie z projektu budú postačujúce na 4 výstroje. 

p. Laczko – Existuje stránka, kde sa predáva použitá výstroj. 

Primátor mesta – Vystavujú aj faktúry? 

p. Laczko – Áno. 

 
Prítomní poslanci jednohlasne schválili za veliteľa DHZM Čierna nad Tisou  p. Laczko 

Norbert, nar. 18.05.1976, bytom Radová 80/15, Čierna nad Tisou. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák; proti – 0 poslancov;   zdržali sa 

hlasovania – 0 poslancov) 

 

10.  Letný festival  2025 

 
Primátor mesta informoval o Letnom festivale 2025, ktorý sa uskutoční 2. augusta 2025 a  

o podanej žiadosti o dotáciu na samosprávny kraj. Dodal, že v rozpočte nebola vyčlenená suma, 

preto sa bude musieť urobiť rozpočtové opatrenie.  Podobne ako  r. 2023 preto primátor mesta 

požiadal poslancov o schválenie čiastky € 10 000  a tiež o poverenie primátora na podpísanie 

zmluvy s účinkujúcimi. 

 

p. Tipcsak – Kto vystúpi? 

Primátor mesta – Poprosím Vás dajte vedieť, ak máte nápady, koho by ste mysleli. Zatiaľ 

sa prihlásila  jedna stará kapela, ktorá sa znova dala do kopy – Maped, ďalej miestna skupina 

Impulz, oslovil som tiež skupinu z Čičaroviec, ktorí ale nemôžu prísť v daný termín. 

Alternatívou je aj  kapela  z maďarského Záhony – folklór, operety -  a možno by mohol 

vystúpiť aj  nejaký humorista. A mali by byť ešte 2  hviezdny vystupujúci. Tiež ešte nie je 

rozhodnuté, či sa uskutoční súťaž vo varení gulášu, poprosím váš názor. 

 
p. Tipcsák – Bude aj program pre deti? 

Primátor mesta – Bude program pre deti – tvorivé dielne  v spolupráci s KC a TSP a chceli 

by sme tiež zavolať  skupinu z Čičaroviec - Százszorszép -  interaktívne hry pre deti. 

Primátor mesta -  Program by sa presunul na 16,00 hod., nakoľko býva málo ľudí v skorších 

hodinách a tiež kvôli horúčavám. V rámci väčšieho vystúpenia by zatiaľ termín  vyhovoval 

speváčke  Betty Love,  ktorej vystúpenie je zároveň cenovo výhodné. Mnohé kapely sú už 

obsadené, či ceny sú veľmi vysoké.  Poprosím Vás porozmýšľať, dať vedieť. 

p. Baloghová – Môžeme zavolať aj slovenské kapely? 
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Primátor mesta – Samozrejme môžeme, skupina Starband už vystúpila 2x, dobrí boli, ale  

teraz možno niekoho iného, aj taký Peter Šrámek by bol dobrý, spieva slovenské aj maďarské 

pesničky. 

 
Prítomní poslanci poverili primátora mesta na podpísanie zmlúv s účinkujúcimi na 

Letnom festivale 2025. 

 
(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák; proti – 0 poslancov;   zdržali sa 

hlasovania – 0 poslancov) 

 
Prítomní poslanci jednohlasne schválili vyčlenenie sumy do výšky € 10 000,- (slovom: 

desaťtisíc Eur) na zabezpečenie a na ostatné výdavky spojené s Letným festivalom 2025. 

 
(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák; proti – 0 poslancov;   zdržali sa 

hlasovania – 0 poslancov) 

 

11. Stanoviská komisií   

 
Stanovisko Sociálnej a bytovej komisie pri MsZ predložila predsedníčka komisie Eva 

Kissová. Stanovisko tvorí prílohu zápisnice a poslanci ho obdržali vopred. 

 

p. Tipcsák – Sú k dispozícii voľné byty? 

p. Kissová – Boli 2 voľné byty, komisia  prerokovala žiadosti  a navrhuje  pridelenie týchto 

bytov žiadateľom spĺňajúcim podmienky. 

 

Primátor mesta -  1 z bytov je vo vlastníctve OSBD, preto je vhodné čo najskoršie 

pridelenie, nakoľko má mesto s týmto bytom náklady. 

 
Prítomní poslanci brali  na vedomie stanovisko Sociálnej  a bytovej komisie. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák; proti – 0 poslancov;   zdržali sa 

hlasovania – 0 poslancov) 

 

Stanovisko Finančnej a podnikateľskej komisie pri MsZ predložil predseda komisie Mgr. 

Tibor Mészároš.. Stanovisko tvorí prílohu zápisnice a poslanci ho obdržali vopred. 

 

p. Tipcsák  - Dotaz ohľadom bodu 4. 

Primátor mesta – Po sviatkoch  navštívim právneho zástupcu mesta,  vyžiadať stanovisko 

ohľadom tohto bodu. Jedná sa o bytovku T1 – Obrancov mieru 180, je tam okolo 16 bytov, 4 

byty sú vo vlastníctve mesta, ostatné v osobnom vlastníctve. P. Vladiszlav Gogya, ktorý je 

vlastníkom viacerých z nich, žiada mesto o odkúpenie bytov. Má v pláne renovovať bytový 

dom,  prerobiť na štandardné byty. Plánuje zobrať na bytovku  pôžičku. Zúčastnil som sa na 

zasadnutí komisie a navrhoval som, aby zaujali také stanovisko, aby sme oslovili právneho 

zástupcu, či môžeme nejak podmieniť predaj týchto našich bytov, aby vedel vybrať pôžičku, 

aby naisto zobral tú pôžičku, nie že tam nakoniec nasťahuje ešte horších. Či sa dá predať nejak 

s vecným bremenom... 
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JUDr. Pandy – Je potrebné zistiť aké majú zmluvy nájomníci, ale teoreticky by sa dalo, p. 

Gogya  tam má určitý podiel. 

p. Tipcsák – Ak majú nájomníci  zmluvu, môžu ich odtiaľ vypratať? 

Primátor mesta - Zmluvy majú na dobu určitú, s týmto ich tlačíme k tomu , aby platili. 

S výpoveďou zmluvy by nebol problém, ale s tým, že všetci tu budú klopať, že aby sme im dali 

náhradné ubytovanie. Sme povinní dať  náhradné ubytovanie? 

     Primátor mesta  – V Trebišove tiež predávali byty, najskôr ponúkli nájomníkom, a potom 

ich kúpil nejaký investor aj s nájomníkmi a on sa o nich postaral. 

p. Tipcsák – Tí nájomníci  to vnímajú citlivo, mám s tým skúsenosti. Majú deti, zmluvy  na 

dobu určitú, ale nechcú sa odsťahovať...A mesto je tu pre verejný záujem. Ukrajinec vlastní cca 

80 bytov ak nie viac, dáva vysoké sumy za prenájom. 

Primátor mesta- Budeme potrebovať  právnu analýzu, či sa to dá, a potom si to rozoberieme 

na zasadnutí  MsZ  alebo to nechať tak ako je.  

      p. Tipcsák – Dotaz ohľadom žiadostí o povolenie na uloženie garáže. 

     Mgr. Mészároš – Mesto nedisponuje vhodným miestom na uloženie garáží, ale vedie sa 

poradovník. 

     Primátor mesta – Toto je potrebné tiež prebrať. Pozemky, parcely „E“   sú v súkromnom 

vlastníctve, síce je to  verejné priestranstvo, ale či môžeme dať súhlas na uloženie garáže  na 

súkromný pozemok v budúcnosti . Aj v minulosti bol každý upovedomení o tom, že ak sa ozve 

vlastník, aby počítali s tým, že sa s ním  budú  musieť  vysporiadať.  

 

Prítomní poslanci brali na vedomie stanovisko Finančnej a podnikateľskej komisie. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák; proti – 0 poslancov;   zdržali sa 

hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

12. Rôzne 

 
Primátor mesta vyzval poslancov MsZ, ak majú nejaké otázky. 

 
Mgr. Mészároš – Kedy sa uskutoční asfaltovanie cesty na Hlavnej ulici ? 

Primátor mesta – Už malo byť, ale nastala ďalšia porucha. Po sviatkoch kontaktujem 

spoločnosť. 

p. Kövér – Aká je situácia s cintorínom? 

Primátor mesta – Akurát skladajú materiál k oploteniu na MPS. Po sviatkoch sa začínajú 

práce. 

p. Kovács – Na ul. Trakanskej je veľký problém s parkovaním, občan nahlasuje občana na 

dennej báze a býva tam vážne chorý občan, ku ktorému majú problém sa dostať záchranné 

zložky. Považujem za urgentné to riešiť hneď po sviatkoch, bola by  taká  možnosť, miesto 

bývalej predane, ktorá kedysi zhorela, majiteľ pozemku by určite dal povolenie, aby  sa tam 

mohlo parkovať. 

Primátor mesta – Aj ja som tam bol osobne, bolo by tam miesto pre 4 autá aj  na verejnej 

zeleni, kam by sa dal vysypať štrk, len aby potom mesto niekto nenahlásil za poškodzovanie 

životného prostredia. 

p. Kovács -Ja si myslím, že tam tí občania  to budú vítať.  

p. Tipcsák – Ja by so mal taký návrh, podobne ako v Kráľovskom Chlmci, kde odobrali časť 

z detského ihriska, bolo by podobné riešenie na mieste bývalého ihriska. Potrebné je len  

vyriešiť prepojenie – chodníka a tenisového kurtu. 
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Primátor mesta-  Toto by bolo najlepšie riešenie. Prepojenie by sa dalo vyriešiť štrkom, 

panelom, otázne je, či sa nebudú občania sťažovať, že sme im odkrojili z detského ihriska. 

p. Tipcsák – Budú radi, že majú kde parkovať. 

p. Kovács – Bolo by treba sa opýtať občanov. 

Primátor mesta – Navrhujem spraviť petíciu, nakoľko   sú tam aj  rodiny s malými deťmi. 

 

13. Záver 

 
 

Keďže viacej pripomienok zo strany poslancov nebolo, primátor mesta ukončil 

rokovanie MsZ a poďakoval sa prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Peter Brázda, PhD., v. r.        Ing. Viktor Palko, MBA, v. r.  

     prednosta MsÚ                  primátor mesta 

                                                                                           

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:   Zita Baloghová, v. r.  

 

                         Pavol Koči, v. r.  

 

                          

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Zapísala: Mgr. Nikoletta Dobosová, v. r.  


